

16.2.2021

5.2. Oli SYY-Wasan & Hallinnoijien kokous, jossa kirjoitettiin järjestöjen välinen yhteistyösopimus.

8.2. Oli kampuskehityksen workshop, johon Ida osallistui.

9.2. Vappu ja Ida osallistuivat EVVK-kokoukseen, jonka teemana oli kuntavaalit.

10.2. Kokoustimme dekaanin, Marja Vettenrannan, Kristian Siikavirran ja Ilkka Luodon kanssa.

10.2. Projektivastaavilla oli Tutin projektivastaavien kanssa kokous etäitseistä.

11.2. Oli kopokokous, johon Ida osallistui.

14.2. Projektivastaavilla oli Tutin projektivastaavien kanssa sitsien suunnittelutapaaminen.

16.2. Tänään alkaa toinen Hallarit hikoilee -haaste, jossa teemana on QR-koodi-rastirata.

6 §

VYY-Kummi

VYY:n vuosijuhlat järjestetään tällä viikolla etänä, ensimmäisenä luvassa perjantaina 19.2. VYY:n vuosijuhlasitsit ja lauantaina 20.2. VYY:n vuosijuhlatilaisuus.

VYY:n hallitus osallistui viime viikolla SYL:n seminaariin.

Tutorkoordinaattorin ja KV-tutorkoordinaattorin haku on auki.

Järjestöavustuksien haku on auki 28.2. asti.

Järjestöseminaarin palautekyselyyn toivottiin kaikkien vastauksia.

7 §

Talous

Tilillä on tällä hetkellä 9394,31 € ja käteiskassassa 215 €.

Tililtä on mennyt

4.2. -10,97 € / Osuuspankki / Palvelumaksu

= - 10,97 €

Tilille on tullut

4.2. 6,00 € / Elias Ristilä / Haalareiden postitusmaksu

4.2. 6,00 € / Joon Aukeala / Haalareiden postitusmaksu

= + 12,00 €

Päätettiin myöntää Loviisa Rantalalle kulukorvauksena haalareiden postittamisesta aiheutuneet kulut 11,80 €.

Päätettiin, että toimistotarvikkeita voi ostaa pelkästään taloudenhoitajan hyväksynnällä eikä siihen tarvita koko hallituksen hyväksyntää.

8 §

Kevätkokous

Kevätkokous täytyy sääntöjen mukaan pitää maaliskuun loppuun mennessä.

Päätettiin pitää kevätkokous keskiviikkona 10.3.2021 klo 16.15 Zoomissa.

16.2.2021

-
- 9 §** **Cocktailtilaisuus**
Päätettiin cocktailtilaisuudelle päivämääräksi 5.11.2021.
- 10 §** **Edustus**
10.1 VYYn 53. vuosijuhla
Päätettiin kuvata VYY:n vuosijuhlaan videotervehdys. Päätettiin ostaa 25 euron arvoinen aineeton vuosijuhlahalja VYY:lle.
- 11 §** **Yrityssuhteet ja yhteistyökumppanit**
11.1 Yhteistyösopimukset
YKAlle tehty avustushakemusluonnos 1300 € avustuksista, jolloin 700 € tulee keväällä ja 600 € syksyllä.
Kuntalehteen ei vielä ole saatu yhteyttä.
Teatroon oltu yhteydessä eikä se ole halukas suoraan yhteistyöhön, mutta halukkuutta satunnaiseen tapahtumayhteistyöhön löytyy.
Viime vuonna käyttämättä jäänyt Little Pubin lahjakortti on uusittu vuoden loppuun 31.12.2021 saakka. Lahjakortin käyttökohde päätetään myöhemmin.
11.2 Hallituspaidat
Loviisa kilpailutti hallituspaidat ja Roachilta saatiin tarjous 190 € hallituspaidoista, joka päätettiin hyväksyä.
- 12 §** **Tapahtumat**
12.1 Helmisitsit
Projektivastaavat ovat kokoustaneet sitsien suunnittelun tiimoilta Tutin projektivastaavien kanssa 10.2. ja 14.2.
Linkit Discordiin ja Zoomiin tulee suoraan kaikille Kide.Appin kautta ilmoittautuneille, mutta ne lisätään myös Facebook-tapahtumaan.
12.2 Helmikuun Kahvihetki
Helmikuun kahvihetki pidetään 25.2. klo 14 Zoomissa. Niklas ja projektivastaavat suunnittelevat yhdessä ohjelman kahvihetkeen.
12.3 H-Pong Party
On normaalisti pidetty maaliskuussa, projektivastaavat alkavat suunnittelemaan korona-aikaan soveltuvan H-Pongin järjestämistä.
12.4. Hyvinvointitapahtuma
Päätettiin järjestää yhdessä opintopsykologi Ray Ohtosen kanssa hyvinvointikahvihetki keskiviikkona 3.3. klo 14.
Luodaan tapahtumaan Google Forms -ilmoittautumislomake, jonka kautta opiskelijat voivat jättää kysymyksiä Raylle.
- 13 §** **Työelämä**
EU ask me anything- tapahtumasta tuttujen EU-tiedottajien, Tuuren ja Marian, kanssa on keskusteltu uuden EU-tapahtuman järjestämisestä. Ehdotuksena workshop-tyylinen tapahtuma, jossa olisi mukana heidän lisäksi myös meppi.
-

16.2.2021

Excursioviikkoa on suunniteltu viikolle 15, jolloin järjestettäisiin joko yksi tai useampi excursio. Alustavasti puhuttu, että myös SYY-Wasa voisi järjestää tuolla viikolla excursion. Alumni Aleksi Koivisto on ehdottanut kesätyöillan pitämistä Hallinnoijille yhdessä opiskelukaverinsa Nooran kanssa maaliskuussa. Päätettiin, että Laura kysyy Aleksilta ja Nooralta olisiko mahdollista pitää kesätyöilta joko viikolla 9 tai 10.

12 §

Tuotemyynti

Wiktorija poistui ajassa 10.58.

Keskusteltiin mahdollisuudesta myydä tarroja ja haalarimerkkipaketteja Kide.Appin kautta.

12.1 Collegetilaus

Keskusteltiin toisen värisestä collegesta, jotta saataisiin myytyä collegeja myös niille, joilla on jo nykyinen sininen college. Päätettiin, että Pinja lähtee selvittämään mahdollisuuksia toisen värin kanssa. Keskusteltiin myös hupparivaihtoehdosta. Päätettiin tarjota postitusmahdollisuus jo tilausvaiheessa. Päätettiin antaa tuotteiden mitat tilauksen yhteydessä, koska sovitushmahdollisuutta on vaikea tällä hetkellä järjestää. Päätettiin avata collegetilaus joko viikolle 10 tai 11.

15 §

Koulutuspolitiikka

17.2. On tapaaminen ainejärjestötiloista.

23.2. Järjestetään ensimmäinen Student Forum.

Alustavasti suunniteltu, että palautekysely olisi auki 15.3.–1.4. Keskusteltiin mahdollisuudesta saada palautekyselyyn esimerkiksi lahjakortin arvonta vastanneiden kesken, jotta saataisiin lisää vastaajia.

14 §

Hallarit hikoilee

Tänään 16.2. aukeaa QR-koodi-rastirata, jonka suoritusohjeet ja kartta jaetaan jäsenistölle Facebookissa. Rasteja on aikaa kiertää 24.2. asti ja 25.2. kahvihetkessä arvotaan ahkerampien osallistujien kesken Wolt-lahjakortti.

Pohdittiin ulkoliikuntatapahtumien järjestämismahdollisuutta, jos osallistujamäärä on rajattu kymmeneen. Päätettiin, että Vappu ottaa asian puheeksi ensi viikolla ainejärjestöjen puheenjohtajien kokouksessa.

15 §

Tiedotus

Viestintäjaostoon ei tullut yhtään hakemusta.

Päätettiin valita Niko Vainio toimihenkilöksi, joka päivittää nettisivut.

Päätettiin, että jokainen laittaa Instagramiin stooreja aina, kun oman pestin kannalta tapahtuu jotain jäsenistölle tiedottamisen kannalta tärkeää.

16 §

MMETA

Muistetaan päivittää heti pestitestamenttia, kun tulee uusia asioita eteen, jotta pystytään viemään toimintaa eteenpäin.

16.2.2021

17 §

Seuraava kokous

Päätettiin pitää seuraava kokous maanantaina 1.3. klo 10.

18 §

Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 11.36.

Kokouksen tiedot paikkansa pitäviksi varmistavat:

Puheenjohtaja
Vappu Vuori

Pöytäkirjantarkastaja
Loviisa Rantala

Sihteeri
Pinja Tervonen

Pöytäkirjantarkastaja
Maria Saita
